
Klicka här för att ändra format

• Klicka här för att ändra format på bakgrundstexten

• Nivå två
• Nivå tre

Stadens nya internbolag



Möte med Stadsrevisionen

• Nu när granskningen av 2016 är avslutad vill vi boka in ett uppstartsmöte mellan bolaget och 
lekmannarevisorerna. Nytt för i år är att lekmannarevisorerna utöver vd vill träffa även styrelsen vid 
detta uppstartsmöte. 

• Syftet med mötet är dels att informera bolaget (vd plus styrelse) om årets planerade granskning, dels 
att lekmannarevisorerna informeras om aktuellt läge (verksamhet och ekonomisk ställning) i bolaget. 
Lekmannarevisorerna har också med sig någon eller några frågor de vill diskutera med styrelsen 
angående verksamheten.

• Tidsåtgången beräknas till 1-1,5 timma, beroende på hur lång tid ni behöver för att presentera 
verksamheten.

• Eftersom årets granskning avslutades senare än vanligt är vårt förslag att boka in uppstartsmötet till 
början av hösten i år, mot slutet av augusti. Kan du återkomma till oss med ett förslag på tid som 
passar bolaget?


